
PROTOKOL Nr XVIII/2012 

z obrad XVIII Sesji Rady Gminy w Kotuniu 


odbytych w dniu 22 czerwca 2012 roku 

oraz w dniu 29 czerwca 2012 roku 


Sesja odbyla siy w sali konferencyjnej Urzydu Gminy w Kotuniu. 

Obrady rozpoczyto w dniu 22 czerwca 20 12r. 0 godz. 1040 i w tym dniu ich 
przerwano 0 godz. 14 10 .Obrady Sesji wznowiono w dniu 29 czerwca 2012r 
o godz. 1700 a zakonczono 0 godz. 1815 • 

Ustawowa liczba radnych - 15. 

W obradach uczestniczylo - 15 radnych w dniu 22 czerwca 2012r oraz 15 radnych 

w dniu 29 czerwca 20 12r, tj. 100% og6lnego skladu rady Ilista obecnosci 

w zal,!czeniu do protokolu/. 


Porz'ldek posiedzenia: 
1. 	 Otwarcie Obrad XVIII Sesji Rady Gminy 
2. 	 Wnioski do porz'!dku Obrad 
3. 	 Sprawozdanie W6jta z dzialalnosci miydzy sesjami 
4. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 

rok Gminnej Biblioteki Publicznej w Kotuniu 
5. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminy Kotun wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu za 
2011 rok 

6. 	 Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy absolutorium z tytulu 
wykonania budzetu za 2011 rok 

7. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmian w planie budzetu Gminy na 2012 rok 
8. 	 Podjycie uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kotun na lata 2012 - 2022 
9. 	 Podjycie uchwaly zmieniaj,!cej uchwaly w sprawie przyjycia Programu opieki 

nad zwierzytami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomnosci zwierz'!t na 
terenie Gminy Kotun w 2012 roku 

1 O.Podjycie uchwaly w sprawie sprzedazy nieruchomosci stanowi,!cej mienie 
komunalne Gminy 

11. Informacj a Przewodnicz,!cego Rady 

12.Dyskusja i wolne wnioski 

13.Przyjycie protokolu z poprzedniej sesji 

14.Zamkniycie Obrad XVIII Sesji Rady Gminy. 


Ad pkt 1 
Przewodnicz,!ca Rady Anita Drabarek otworzyla Obrady XVIII Sesji Rady Gminy 
Kotun. Stwierdzila quorum. Nastypnie przywitala przybylych na sesjy: Radnego 
Rady Powiatu Siedleckiego Jana Kucia, W6jta Slawomira Adamiaka, Skarbnika 



Gminy Barbary lonskq., Sekretarza Gminy Slawomira Smolaka, Kierownika ZGK 
Kotuniu Bogdana Kucia, sohysow i radnych. 

Adpkt2 
- Radny Artur Skwierczynski zglosil wniosek formalny 0 zmiany porzq.dku 

obrad. Poprosil w imieniu wiykszosci radnych, aby punkt 6 porzq.dku obrad 
rozpatrywany byl jako punkt lOa punkt 10 porzq.dku obrad rozpatrywany byl 
jako punkt 6. 

Wiycej wnioskow nie zgloszono. 

Przewodniczq.ca Rady poddala zgloszony wniosek pod glosowanie. 

Wniosek zostal przyjyty wiykszosciq. glosow lza-13, przeciw-2/ w glosowaniu 

Jawnym. 


Ad pkt 3 

Wojt poinformowal zebranych 0 swojej dzialalnosci miydzy sesjami: 


1. 	 Prace kanalizacyjne zostaly przeniesione z Wilczonka do Polakow ze wzglydu 
na zlq. pogody. W Wilczonku zamontowane zostaly iglofiltry i trwa 
odwadnianie terenu pod budowy kanalizacji. W chwili obecnej budowana jest 
siec kanalizacyjna wzdluz drogi do Polakow. Ruch na tej drodze odbywa siy 
tylko jednym pasem ruchu. To powoduje pykanie asfaltu, wiyc po pracach 
kanalizacyjnych musi nastq.pic jego naprawa. 

2. 	 Na budowie gimnazjum wykonano juz odwodnienie placu przed obiektem. 
Trwajq. prace porzq.dkowe i przygotowania do ulozenia kostki wokol obiektu. 

3. 	 lezeli chodzi 0 wykup dzialek zajytych pod asfalt na ulicach Weterynaryjnej 
i Koscielnej w Kotuniu to przez caly czas trwajq. negocjacje cenowe. 
luz jednak wiemy, ze cZysc z tych dzialek nie rna uregulowanego stanu 
prawnego i potrzebne bydq. sprawy spadkowe. 

4. 	 Uregulowano juz odbior resztek ze stolowek szkolnych. Podpisano jednq. 
wspolnq. umowy na wszystkie szkoly. 

5. 	 Odbylo siy spotkanie z inwestorami i wykonawcami budowy linii 
energetycznej 400 KW. Prace te wiq.zq. siy ze zmianami w planie 
zagospodarowania przestrzennego Kotunia. Koszty tych prac pokryje inwestor 
budowy linii energetycznej. 

6. 	 Zostala powolana grupa "Konwent W ojtow" i sq. juz pierwsze decyzje. 
Stworzona zostala grupa zakupowa energii elektrycznej. Wykonano audyt 
energetyczny Gminy i z niego wlasnie wynika, ze przy grupowym zakupie 
energii elektrycznej Gmina Kotun zaoszczydzi w ciq.gu dwoch kolejnych lat 
nawet 250.000 zl. 

7. 	 Zostalo zatrudnionych 3 robotnikow w ramach robot publicznych i 5 osob 
w ramach prac spolecznie uzytecznych. Osoby te zajmujq. siy porzq.dkowaniem 
placow i ulic komunalnych. 

8. 	 Odbyla siy Majowka Reymontowska. W tym roku stworzono tam bardzo 
ciekawe widowisko artystyczne. Mieszkancy mogli posluchac szeregu 
wystypow artystycznych. 

http:Przewodniczq.ca


9. 	 Odbyl siy wyjazd grupy radnych do gminy partnerskiej Oberkramer 

w Niemczech. 


10.0dbylo siy otwarcie wybudowanej na terenie naszej Gminy w Gryzowie firmy 
TERMO-KING. Jest to firma zajmujqca siy budowq systemow chlodniczych 
dla samochodow ciyzarowych. 

11. W dniu 19 czerwca W ojt uczestniczyl w konferencji na temat informatyzacji 
szkol. 

12.Nastypnie Wojt przedstawil poszczegolne dzialy sprawozdania z wykonania 
budzetu Gminy za rok 2011. 

- Radny Stanislaw Chodowski powiedzial, ze nie jest zadowolony z calorocznej 
pracy naszej Rady oraz W ojta Gminy. Tyle rzeczy zostalo obiecanych naszym 
mieszkancom przed wyborami a nie robi siy nic, aby to wykonac. Kiedys po 
roku pracy mozna bylo zauwazyc jakies zmiany na lepsze - dzisiaj tego nie 
mozna powiedziec. 

- Wojt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze jesli chodzi 0 budowy drog, to przeciez 
w roku poprzednim wykonano ladny kawalek drogi powiatowej. W roku 
biezqcym bydq wykonane dwa nastypne. Buduje siy kanalizacjy sanitarnq 
i Gimnazjum w Kotuniu. Sq to bardzo duze i drogie inwestycje. Nie mozna 
wiyc mowic, ze nic siy nie robi. 

Wiycej uwag nie zgloszono. 

Ad pkt 4 
- Radny Antoni Chojecki zapytal jakie zyski w roku ubieglym wypracowala 

Biblioteka w Kotuniu. 
- Skarbnik Gminy Barbara Jonska wyjasnila, ze Gminna Biblioteka Publiczna 

w Kotuniu jest jednostkq budzetowq Gminy. Utrzymuje siy tylko z dotacji. 
Zatem nie moze wypracowac zysku. 

Wiycej uwag nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XVIIIIlI 0/2012 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kotuniu. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt S 

Przewodniczqca Komisji rewizyjnej Barbara Plichta wyjasnila, ze czlonkowie 

Komisji bardzo wnikliwie badali sprawozdanie finansowe Gminy w dniu 22 maja 

2012 roku. Nie stwierdzono naruszen ustawy 0 finansach publicznychjak rowniez 

uchwal w sprawie zmian w planie budzetu. Sprawozdanie otrzymalo rowniez 

pozytywnq oceny Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie Zespol 

w Siedlcach. 




Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XVIIIIl11120 12 w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Kotun wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budzetu za 2011 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 6 

W6jt wyjasnil, ze dzialka wymieniona w projekcie uchwaly jest dzialkq rolnq bez 

dojazdu i moze bye zakupiona tylko przezjej "omiedznik6w", na poszerzenie ich 

dotychczasowych dzialek. Oczywiscie sprzedaz nastqpi w drodze przetargu 

publicznego. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XVII 111 12/2012 w sprawie 

sprzedaZy nieruchomosci stanowiqcej mienie komunalne Gminy. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 7 

Skarbnik Gminy Barbara 10nska wyjasnila, ze zmiany budzetowe dotyczq 

zwiykszenia planu dochod6w 0 kwoty 98.674 zlote, z tego 89.024 zl Sq to wplywy 

z podatku od czynnosci cywilnoprawnych oraz utworzono nowe paragrafy na og6lnq 

kwoty 9.650 zl. W wyniku wprowadzonych zmian w budzecie ulega zmniejszenie 

deficytu Gminy 0 kwoty 98.674 zl. Wszystkie te zmiany spowodowaly takZe zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Kotun na lata 2012-2022. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XVIII/1l3/2012 w sprawie 

zmian w planie budzetu Gminy na 2012 rok. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 8 

Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady odczytala projekt Uchwaly Nr XVIII/114/2012 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotun na lata 2012-2022. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 9 

W6jt Slawomir Adamiak wyjasnil, ze wczesniej podjyta uchwala w tej sprawie 

powinna bye doprecyzowana 0 miejsce przetrzymywania zwierzqt bezdomnych. 

Tego zazqdal od wszystkich gmin Wojewoda Mazowiecki. Zatem w projekcie 

uchwaly jest wskazany adres, gdzie w razie koniecznosci trafiq zwierzyta bezdomne. 


Uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XVIII1l15/20 12 

zmieniajqcej uchwaly w sprawie przyjycia programu opieki nad zwierzytami 




bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomnosci zwierzqt na terenie Gminy Kotun 

w 2012 roku. 

Uchwala zostala podjyta jednoglosnie /za-lS/ w glosowaniu jawnym. 


Ad pkt 10 
- Radny Artur Skwierczynski zlozyl wniosek formalny 0 przerwanie w tym 

momencie obrad sesji i dokonczenie obrad w dniu 29 czerwca 2012r 
o godz. 17°°. Stwierdzil, ze na chwily obecnq radni majq zbyt malo 
wiadomosci, aby podjqc takq uchwaly. Nie wiadomo takze, co bydzie 
z uchwalami w sprawie likwidacji szk61. 

-	 W6jt wyjasnil, ze sprawa udzielenia lub nie udzielenia absolutorium jest za 
wykonanie budzetu Gminy roku poprzedniego. Budzet na 2011 rok zostal 
przez radnych przyjyty, wszystkie zmiany dokonywane w nim przez okres 
2011 roku, zostaly przez radnych podejmowane jesli nie jednoglosnie, to 
potrzebnq wiykszosciq glos6w. Materialy dotyczqce wykonania budzetu 
lqcznie z opiniami Regionalnej Izby Obrachunkowej radni otrzymali juz ponad 
p6hora miesiqca temu. Nie bylo zadnych pytan ani 0 wyjasnienie zapis6w 
w sprawozdaniu ani 0 nieprawidlowosciach w nich zawartych. 
W szystkie sprawozdania finansowe za rok ubiegly zostaly przez radnych na tej 
sesji przyjyte, co jest podstawq do udzielenie absolutorium. Zatem nie widzi 
powodu dla kt6rego uchwala w sprawie udzielenia absolutorium lub jego 
nieudzielenia nie mialaby byc podjyta w dniu dzisiejszym. Poprosil takze 
o umieszczenie w protokole obrad jego prosby 0 merytoryczne uzasadnienie 
wprowadzenia przerwy w obradach, wlasnie w tym miejscu sesji. 
Wedlug niego, w chwili radni majq wszystkie informacje dotyczqce przebiegu 
budzetu za rok 2011 i powinni podjqc uchwaly 0 udzieleniu, bqdz nieudzieleniu 
absolutorium. 

- Radna Barbara Plichta Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
wyjasnila, ze budzet na 2011r zostal przez radnych przyjyty jednoglosnie. 
Zmiany do budzetu zostaly wprowadzane za zgodq radnych. Sprawozdanie 
z wykonania budzetu oraz inne sprawozdania budzetowe i bilans Gminy Kotun 
za 2011r zostaly pozytywnie zaopiniowane przez Komisjy Rewizyjnq Rady. 
Regionalna Izba Obrachunkowa Zesp61 w Siedlcach pozytywnie zaopiniowala 
sprawozdanie, jako sporzqdzone zgodnie z prawem i odpowiadajqce wymogom 
ustawy 0 finansach publicznych. Na wniosek Komisji Rewizyjnej 0 udzielenie 
W6jtowi absolutorium za 2011r Regionalna Izba Obrachunkowa Zesp61 
w Siedlcach takZe wydala opiniy pozytywnq. W tym miej scu Przewodniczqca 
Komisji Rewizyjnej odczytala tresc wniosku 0 udzielenie absolutorium, kt6ry 
zostal wypracowany przez czlonk6w Komisji na posiedzeniu w dniu 22 maja 
2012r. 

- Radny Artur Skwierczynski przypomnial, ze w protokole z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej z tego dnia jest zapis, ze wstrzymal siy on od glosowania 
w sprawie absolutorium. 

-	 Radna Barbara Plichta przypomniala jednak, ze wniosek w sprawie udzielenia 



absolutorium zostal podpisany przez wszystkich czlonk6w Komisji. 
- Protokolujqca potwierdzila, ze w protokole z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 22 maja 20 12r jest zapis m6wiqcy, ze za przyjyciem sprawozdania 
z wykonania budzetu Gminy za rok 2011 i udzieleniem W 6jtowi Gminy 
absolutorium glosowalo 4 czlonk6w Komisji, 1 radny siy wstrzymal. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek wyjasnil, ze ta przerwa w sesji potrzebna jest 
w celu umozliwienia wypowiedzenia siy W 6jtowi w sprawie pytan, kt6re radni 
zlozyli na ryce W 6jta w dniu dzisiej szym. Czekamy takze na rozstrzygniycie 
Wojewody na temat podjytych uchwal w sprawie likwidacji szk61. 
Wiemy, ze absolutorium dotyczy tylko i wylqcznie wykonania budzetu gminy, 
jednak dotychczasowe dzialanie W6jta nie wskazuje na to, aby od momentu 
wybor6w cokolwiek w tej Gminie siy zmienilo na lepsze. Nie mozna juz dluzej 
czekac bezczynnie, powinnismy wszyscy zastanowic siy nad tym, czemu nic 
siy nie dzieje i dlaczego tak jest. Kto za taki stan rzeczy jest odpowiedzialny 
my czy W 6jt. Dlatego radni chcq tej przerwy. 
W 6jt przypomnial radnym, ze zgodnie ze Statutem Gminy Kotun i zapisem 
§ 28 przerwanie sesji moze nastqpic tylko w szczeg6lnym przypadku. 
W tym miejscu zacytowal zapisy Statutu w tym zakresie. Stwierdzil, 
ze w przypadku tej dzisiejszej sytuacji zadna z tych przeslanek nie rna miejsca. 
Radni majq wszystkie informacje dotyczqce podjycia stosownej uchwaly. 

- Radny Artur Skwierczynski podtrzymal sw6j wniosek formalny i poprosil 
Przewodniczqcq Rady 0 przeglosowanie jego wniosku. 

Wiycej wolnych wniosk6w nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady poddala pod glosowanie wniosek 0 przerwanie obrad sesji 
w tym momencie i kontynuowanie jej w dniu 29 czerwca 2012r od godz. 1700 • 

Wniosek zostal przyjyty wiykszosciq glos6w lza-8, przeciw-3, wstrzymalo siy-41 
w glosowaniu jawnym. 

Wobec powyzszego Przewodniczqca Rady Anita Drabarek powiadomila zebranych, 
ze w tym momencie nastypuje przerwa w Obradach XVIII Sesji Rady Gminy 
w Kotuniu. Obrady zostanq wznowione w dniu 29 czerwca 2012r 0 godz. 1700 • 

W dniu 29 czerwca 2012r 0 godz. 1700 Przewodniczqca Rady Anita Drabarek 
wznowila Obrady XVIII Sesji Rady Gminy Kotun. Stwierdzila quorum. 
Przypomniala wszystkim, ze nadal omawiany jest pkt 10 porzqdku obrad, czyli 
"Podjycie uchwaly w sprawie udzielenia absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 
2011 rok". 

- Radny Kazimierz Chr6sciel poprosil protokolantky 0 odczytanie tresci 

protokolu sporzqdzonego z Obrad Sesji w dniu 22 czerwca 2012r a 




dotyczqcego pkt. 10. 
- Protokolujqca Obrady Elzbieta Jastrzt(bska odczytala zapisy protokolu 

dotyczqce pkt. 10 porzqdku obrad, kt6re zostaly naniesione w dniu 22 czerwca 
2012r. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek poprosil Przewodniczqcq 0 odczytanie 
rozstrzygnit(c Wojewody Mazowieckiego w sprawie stwierdzenia niewaznosci 
uchwal Rady Gminy Kotun w sprawie likwidacji szk61 w Broszkowie 
i Koszewnicy. Jest to bardzo wazna informacja dla radnych, kt6ra byla mit(dzy 
innymi powodem przeniesienia zamknit(cia sesji Rady Gminy na dzien 
dzisiejszy, dlatego powinna byc przedstawiona wszystkim radnym wlasnie na 
forum Sesji. 

- Przewodniczqca stwierdzila, ze rozstrzygnit(cie nadzorcze zostanie 
przedstawione radnym w kolejnym punkcie porzqdku obrad, czyli 
w "Informacjach Przewodniczqcego Rady". Przedstawienie tych dokument6w 
nie dotyczy spraw omawianych w tym punkcie porzqdku obrad. 

- W6jt wyjasnil, ze wie 0 co chodzi radnemu w jego pytaniu. Radni wystosowali 
do niego pismo z kilkoma pytaniami. Odpowiedz na wszystkie te pytania jest 
przygotowana i radni mieli byc z niq zapoznani w czt(sci dotyczqcej "Dyskusji 
i wolnych wniosk6w". Jednak skoro juz w tej chwili zaczyna sit( dyskusja nad 
tematami zawartymi w pismie, to rozdam jq w tej chwili, ale proszt( 0 rozmowt( 
na ten temat w nastt(pnym punkcie porzqdku obrad. 

Wit(cej uwag ani pytan nie zgloszono. 

Przewodniczqca Rady Anita Drabarek odczytala projekt Uchwaly Nr XVIII1l16/2012 

w sprawie udzielenia W 6jtowi Gminy absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 

2011 rok. 

Uchwala zostala podjt(tajednoglosnie /za-lS/ w glosowaniujawnym. 


Ad pkt 11 

Przewodniczqca Rady poinformowala radnych, ze zaraz po sesji odbt(dq sit( 

posiedzenia Komisji: Rolnictwa, Inicjatyw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska 

oraz Oswiaty, Kultury i Porzqdku Publicznego. Poinformowala takZe, ze 

prawdopodobnie jest to ostatnie posiedzenie Rady Gminy przed wakacjami. Jesli 

okaze sit(, ze bt(dq wazne sprawy, kt6re nakazywalyby zwolanie sesji w trakcie 

wakacji - to zostanie ona zwolana. Nastt(pnie Przewodniczqca Rady odczytala oba 

rozstrzygnit(cia nadzorcze stwierdzajqce niewaznosc podjt(tych uchwal w sprawie 

likwidacji Szk61 Podstawowych w Broszkowie i Koszewnicy. 


Ad pkt 12 

W 6jt rozdal radnym odpowiedzi na przedstawione mu przez radnych w dniu 

22 czerwca 2012 roku pytania. Nastt(pnie odczytal ich glosno. 


- Radny Krzysztof Gajowniczek stwierdzil, ze juz wiadomo dlaczego uchwaly 
zostaly uchylone. Wczesniej m6wiono 0 bardzo wielu niedociqgnit(ciach, 



z rozstrzygniycia nadzorczego dowiedzielismy siy, ze prawie wszystkie z nich 
byly nieprawdziwe. Co teraz powinnismy zrobie dalej w sprawie szk61. 
Jakie jest Pana zdanie na ten temat. Radni juz swoje stanowisko zajyli podczas 
glosowania w sprawie likwidacji. 

- W6jt wyjasnil, ze razem nalezy siy spotkae i om6wie dalsze postypowanie. 
Przeprowadzone referendum, co prawda nie dalo rozstrzygniycia sprawy, ale 
jego wyniki juz nam cos powinny powiedziee. Jest grono os6b, kt6re nie 
zgadzajq siy na ich zamkniycie. Moze nalezaloby siy zastanowie nad innymi 
mozliwosciami, ale decyzjy pozostawia do dyskusji. 

- Radny KrzysztofGajowniczek wyjasnil, ze chodzilo mu stanowisko W6jta 
w tej sprawie. Jest Pan organem jednoosobowym i chcialby znae stanowisko 
W 6jta w sprawie dalszego postypowania ze szkolami. 
W6jt wyjasnil, ze decyzjy, co dalej zrobie w sprawie szk6l powinni 
wypracowae wsp6lnie. Wsp6lnie podejmujemy wszystkie decyzje, zatem i ta 
powinna zapase w ten sam spos6b. 
Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze wczesniej W6jt m6wil, ze jesli nie 
zamkniemy szk6l, to nie zamkniemy budzetu na nastypny rok. Co teraz bydzie 
z budzetem, zamknie siy czy nie?? 
W6jt wyjasnil, ze nie bylo klamstwem m6wienie 0 problemach z zamkniyciem 
przyszlorocznego budzetu. Nadal jest on w bardzo zlej kondycji. Po uchyleniu 
uchwal bydzie znacznie gorzej, ale konc6wka roku wykaze jak zla ona bydzie. 

- Radny Kazimierz Chr6sciel zapytal, czy nie jest to winq dyrektorek szk6l, ze 
nie znajq adres6w pobytu rodzic6w swoich uczni6w. 
W 6jt wyjasnil, ze nie zawsze rodzice zmieniajqc adres zamieszkania, czy 
przebywania informujq 0 tym szkoly swoich dzieci. W tym przypadku tez tak 
siy zadzialo. Dyrektorzy nie majq na to wplywu. Wyjasnil takZe, ze z punktu 
widzenia finansowego gminy szkoly powinny bye zamkniyte, ale od momentu 
podjycia uchwal 0 zamiarze likwidacji cos siy zdarzylo, zmienilo. Trzeba 0 tym 
porozmawiae. 
Radny Artur Skwierczynski stwierdzil, ze rozmowy juz siy odbyly, a dalsze . .. 
mczego nowego me wmosq. 

W 6jt ponownie poprosil 0 wsp6lnq rozmowy z radnymi na tern at szk61. 

Takie spotkanie powinno siy odbye zaraz po wakacjach. 


- Radny KrzysztofGajowniczek stwierdzil, ze spotkania W6jta i radnychjuz siy 
odbywaly niejednokrotnie i nic z tego nie wyniklo. Boi siy, ze jezeli nadal 
bydziemy tylko rozmawiae, to nic z tego nie bydzie. Chcemy poczue siy 
gospodarzami tej gminy i cos dla niej zrobie. Chcemy zeby Pan poczul siy 
takim wlasnie gospodarzem Gminy i zeby w koncu bylo widae, ze ta Gmina 
rna swojego gospodarza. Jak na razie tego nie widae i bojy siy, ze z samego 
gadania nie bydzie widae. 

- Radny Michal Bentkowski powiedzial, ze w pelni popiera swojego 
przedm6wcy. Ludzie nie patrzq na wielkie rzeczy. Patrzq na to co zmienia siy 
wok6l nich, nawet jak to Sq tylko zmiany kosmetyczne, ale zmiany na lepsze. 

- Radna Aneta Wysocka-Bat stwierdzila, ze te niewielkie zmiany to wykoszone 



drogi, posprz'!tane ulice, poprawa estetyki chociazby centrum Kotunia - tego 
nadal brakuje. W Statucie ZGK zapisane jest, ze tym powinien zaj,!e siy Zaklad 
Gospodarki Komunalnej. Dlaczego tego nie robi? 
Kierownik ZGK Bogdan Kue wyjasnil, ze kazda praca wykonana przez 
pracownik6w ZGK powinna bye opisana w fakturze. Gmina nie zleca mu ich 
wykonywania, bo nie rna na to srodk6w finansowych. 

- Radny Krzysztof Gajowniczek poprosil W 6jta, aby moze zatrudnieni w ramach 
rob6t publicznych zajyli siy utrzymaniem czystosci. Chociaz wok61 budynku 
Urzydu Gminy i na g16wnych ulicach Kotunia. To tak niewiele, ale widae by 
bylo juz jak,!s zmiany na lepsze. Naprawdy niewiele potrzeba, aby trochy 
zmienie nasz'! miejscowose gminn,!, skoro na wiyksze prace nie rna pieniydzy. 

Wiycej dyskusji ani wolnych wniosk6w nie zgloszono. 

Ad pkt 13. 
Protok61 z poprzedniej sesji zostal przyjyty jednoglosnie /za-15/ w glosowaniu 
Jawnym. 

Ad pkt 14 
Wobec wyczerpania porz'!dku Obrad Przewodnicz'!ca Rady Anita Drabarek 
podziykowala wszystkim za udzial w posiedzeniu i zyczyla wszystkim spokojnych, 
slonecznych i udanych wakacji. Nastypnie zamknyla Obrady XVIII Sesji Rady 
Gminy Kotun. 
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